

曼得丽®

MAIDENLY

高端水性多彩涂料

施工简便 ADVANCED WATERBORNE MULTICOLOR PAINT

环保水性 色彩的创造者 Color Creation

高端水性多彩涂料 ADVANCED WATERBORNE MULTICOLOR PAINT

该产品是一款以高吸水性丙烯酸乳液为支持, 结合优质无机颜料和有机性助剂, 应用先进加工工艺制成的高品质水性艺术涂料。经一次性喷涂后, 产品丰富的色彩层次和装饰效果, 呈现出类似天然石材纹理及色泽, 是替代天然石材装饰的理想材料。除了最佳的艺术性和丰富的装饰性, 该产品还具有安全环保、耐候性佳、持久耐久等优点。

This product is a water born acrylic copolymer based texture paint which contains with high quality inorganic pigment and additives to simulate marble effect. By one-time spray, the interesting colorful film artistic feel and diversity, the product has many advantages like durable, safe and environment friendly, and becomes a new popular building material in professional customers.

基层处理 SURFACE PREPARATION

基层处理要安全无油、无污、无碱、无盐、无灰尘, 墙体表面含水率必须小于10%, pH值必须低于10。

Surfaces must be thoroughly clean, dry and free from all loose dirt, chalk or powder. New surfaces such as plaster and concrete should be fully dry before painting, with moisture content less than 10% and pH value below 10.

施工 APPLICATION

将水性多彩涂料专用喷枪装上喷嘴, 开罐前, 需先将罐内涂料搅拌均匀, 可得到均匀颗粒状的涂料。喷涂时, 喷涂压力控制在0.1-0.2MPa, 喷涂距离控制在1-2米, 喷涂时, 可边喷边移动, 但喷射时喷射时间不宜超过2小时, 正常情况下, 不需稀释。用过的工具应立即用清水洗净, 不得重复使用。如不慎接触到皮肤, 应立即用清水冲洗, 如不慎接触到眼睛, 应立即用清水冲洗, 并及时就医。每平方厘米涂量为0.15-0.2kg/㎡, 实际涂量视基层平整度和粗糙度而定。

Use waterborne multicolor paint special spray for application. Please shake the container slowly before opening it and use sprayer to let the paint mixed well. Do not stir it with electric stirrer. Coated spray thickness pressure at 0.1-0.2MPa. The product can be repaired within two hours if the film is uneven. This product requires no thinning. Clean all equipment with soap and warm water immediately after use. Do not reuse application tools contaminated with this product shall not be reused for any other types of paint. If the coating is uneven, if relative humidity above 85%. The roughness of the coating of one square meter is 0.15-0.2kg/㎡. Coverage is depending on the marble effect, pattern and surface roughness & porosity.

浙江曼得丽涂料有限公司
ZHEJIANG MAIDENLY PAINT CO., LTD.

地址: 浙江省桐乡市崇文镇天丰村(314503)
Add: No.68, Tianfeng Village, Tongxiang, Zhejiang, China 314503 P. R. China
销售热线: +86-573-88622771 8861577 8862917
传真: +86-573-8862272 邮箱: customer@maidenly.com.cn

www.maidenly.com.cn 400 905 7321

保质期 SHELF LIFE

必须存放于阴凉干燥的地方, 严禁暴晒 (不低于0°C), 生产日期请参照标识, (保质期 shelf life of 12 months. Please see manufacture date on the sticker. (TO GET MORE INFORMATION ABOUT THIS PRODUCT, PLEASE REQUEST PRODUCT DATA SHEET FROM PRODUCT DEALER.)

更详细的资料, 请向本产品的经销商索取产品使用说明书。

Always store this product in a cool, dry place and avoid freezing. (No less than 0°C). This product has a shelf life of 12 months. Please see manufacture date on the sticker. (TO GET MORE INFORMATION ABOUT THIS PRODUCT, PLEASE REQUEST PRODUCT DATA SHEET FROM PRODUCT DEALER.)

产品执行标准 PRODUCT EXECUTION STANDARDS

HG/T 4343-2012 水性多彩建筑涂料, GB 24408-2009《建筑用外墙涂料中有害物质限量》

HG/T 4343-2012 Waterborne multicolor architectural coatings, GB 24408-2009 Limit of harmful substances of exterior wall coatings

无信号词

根据全球化学品统一分类和标签制度 (GHS) 未被分类为危险品。

一般预防措施: 避免儿童手不可及之处, 如宠物、小孩、宠物、避免接触眼睛、皮肤和衣服。

其它安全提示: 对眼睛的刺激性打靶、发热等可产生有害的粉尘或烟雾, 工作场所要保持良好的通风, 避免混合其他个人护理产品。

事故响应: 如果感到不适, 立即就医。

储存要求: 密封于阴凉干燥处, 避免阳光直射。

废弃处置: 废弃处置时遵守国家和地方环保法规。

NO SIGNAL WORD

The product is NOT classified as hazardous according to China GHS regulations. General: Keep out of reach of children. If medical advice is needed, have product container or label at hand. Prevention: Do not get in eyes, on skin, or on clothing. Other safety tips: Film treatments such as sanding and burning may generate hazardous dust or fumes. Work in well ventilated areas. Use suitable personal protection equipment. Response: Call a poison center or doctor if you feel unwell. Storage: Store in a cool, dry place, away from direct sunlight. Disposal: Disposal should comply with all local and national regulations.

使用前请阅读产品安全技术说明书。化学事故应急咨询电话: 0532-83889000

Please read the product safety data sheet before use. Emergency number(24 hours): 0532-83889000

加上色描边, 方便印刷